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Anna – Pirms nedēļas Ligita uzdeva ja

Pirms nedēļas Ligita uzdeva jautājumu par jau ilgstoši neesošo apgaismojumu Upes ielā.
Atbildējāt, ka nedēļas laikā sakārtos. Nedēļa pagājusi un iela turpina slīgt tumsā. Kad tas
tiks atrisināts?


